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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

Mgr. Pristáš: 

Chcel by som sa opýtať na to zrušené skejtbordové ihrisko pred Kauflandom. Oslovili ma 

rodičia dvoch detí, ktorí tam chodili, že sú z toho nešťastné, že sa to ihrisko zrušilo. Chcel by 

som vedieť, čo je dôvodom. Údajne im bolo povedané, že kdesi náhradné miesto sa hľadá za 

zimným štadiónom, čo sa im vôbec vraj nepáčilo, lebo toto tu mali, rodičia boli spokojní, že 

to majú relatívne v centre, nad deťmi je dohľad, že sú tam viditeľné, neschovajú sa kade tade 

a doslova akože, čo sa stalo, prečo sa to zrušilo a ako sa to bude riešiť.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to bolo vysvetlené aj na webovej stránke mesta, bola poskytnutá okamžite odpoveď. 

To ihrisko je dočasne zdemontované na požiadanie majiteľa príslušnej nehnuteľnosti. Dohodli 

sme sa na nejakom časovom horizonte. Pokiaľ bude zdemontované, urobíme údržbu týchto 

prvkov, doplnia sa niektoré prvky a zatiaľ máme predbežne prisľúbené, že bude opätovne 

umiestnené na tom istom mieste, ale už aj s oficiálnym súhlasom. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 
 

 

 

 


